
 

 
Referat fra Årsmøde i Håndboldafdelingen 

Mandag den 15. februar 2016, kl. 19.30 i vennekredsens lokale. 

 
Der deltog 28 i fællesspisningen kl. 18.00  

Til årsmødet kl. 19.30 kom der yderligere 4 personer. 
 

1. Velkomst 
Formanden Charlotte Riis bød velkommen 

2. Valg af dirigent 
Anne-Mitha Sørensen blev valgt 

3. Valg af referent 

Anne-Mitha Sørensen blev valgt 
4. Valg af stemmetællere 

Annika Nattestad og Pernille Kronborg blev valgt. 
5. Formandens beretning 

Se skriftlig beretning. Beretningen blev godkendt. 
6. Kassererens fremlæggelse af årets regnskab og næste års budget 

Håndboldafdelingens kasserer Andreas Stoltze fremlagde regnskabet og redegjorde for, hvad de 

enkelte poster indeholdt samt fremlagde budget for 2016. 
Regnskabet viser et overskud på 2.713,17 kr. for året 2015. 
Budgettet for 2016 ventes i balance med et plus på 575 kr.  
Regnskabet blev godkendt. 

7. Behandling af indkomne forslag 
            Ingen forslag 

8. Valg til bestyrelsen 
a) valg af kasserer – Andreas Stoltze blev genvalgt. 
b) valg af bestyrelsesmedlemmer – 

Mathias Krog og Lone Boriths blev genvalgt med applaus. 
9. Evt. 

a) Passive medlemmer 
Andreas Stoltze fortalte, at der nu vil blive foretaget en lodtrækning om 2 fl. vin blandt de 

personer, der var passiv medlem (75 kr.) af håndboldafdelingen i 2015.  
Den udtrukne vinder blev Inger Lilja Terjesen, der var til stede og dermed kunne få 
overrakt vinen. 
Der blev foreslået, at ved de kommende hjemmestævner blev der lavet en oplysnings 

kampagne om at blive passiv medlem af håndboldafdelingen.  
Der hænger sedler på opslagstavlen om passiv medlemskab. 

b) Harpiksfjerner og tøjskabe 

Charlotte Riis fortalte, at der inden længe vil blive opsat et skab (der kan aflåses) inde i 
hallen med harpiks fjerner, for at mindske harpiks på dørhåndtag o.s.v. 
Afdelingen arbejder også på, at få nogle større tøjskabe til spilletøj/tasker. 
I den forbindelse vil der blive brug for frivillig arbejdskraft til samling og opsætning af 
disse skabe. 

c) Målmandstræning 

Der blev fremsat ønske om målmandstræning for U-10, U-12 og U-14. 
Torben Borup nævnte, at der kan komme instruktør fra DGI, som er meget kvalificeret.  
Pris undersøges, ellers kan der evt. arrangeres alternative muligheder. 

d) Fællestræning for flere hold samtidig med håndboldfitness 
e) Forslag om at lave en håndboldskole 

1 hel dag eller over flere dage. Torben Borup nævnte, at Thise sidste år havde 
håndboldskole med ca. 20 deltagere. 

f) Forsøg at få unge drenge (12-15 år)  inddraget som hjælpetrænere 

Forslag fra Tanja Godt. 
g) Lave socialt arrangement i Bierstedet, når der er nogle ”store håndboldkampe” 

på TV. 
h) Braget 

Stor ros til afdelingen for afviklingen af Braget med speakning, musik og lys. 
Dog et uheldigt signal seniorholdene sender, ved ikke at lave samlet indløb til banens 

midte ligesom ungdomsholdene gør.  
i) Erhvervsjulefrokost 

Charlotte From sagde, at håndboldafdelingen yder en kæmpe arbejdsindsats den 
weekend og hun vil forsøge, at få hævet prisen for dette arbejde. 

j) Spilletøj 
Mathias Krog oplyste, at sportsfirmaet Jaco gerne vil ind på det danske marked. Deres 

produkter er billigere end Hummel. Afdelingen er derfor i gang med at afsøge 
mulighederne. Når der er nyt herom, så vil det blive slået op på hjemmesiden. 
 

Til slut takkede formanden Charlotte Riis alle, der var mødt frem til årsmødet. 


